
Protokół Nr 159/23 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

z dnia 6 kwietnia 2023 r.  

 

 

Ad. 1. 

 W gabinecie Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego 159. posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego o godzinie 1400 otworzył i prowadził Pan Franciszek Gutowski Przewodniczący 

Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

Ad. 2. 

Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu Przewodniczący 

Zarządu stwierdził, że frekwencja członków Zarządu wynosi 100%. Dodatkowo obecny był Pan 

Mariusz Trojanowski Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Zarządu zapytał, czy ktoś z obecnych zgłasza wniosek do porządku obrad. 

Wniosków nie zgłoszono.  

Przewodniczący Zarządu zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Otwarcie 159. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z 158. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

5. Ponowne przeanalizowanie pisma Pana Mariusza Piątkowskiego Burmistrza Miasta Golubia-

Dobrzynia w sprawie remontu chodnika przy ul. Sokołowskiej (w obecności Pana Mariusza 

Trojanowskiego Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu). 

6. Uchwała Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego:  

6.1.  w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Golubiu-Dobrzyniu o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego za rok 2022; 

6.2. w sprawie obrony imienia św. Jana Pawła II.  

7. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego:  

7.1. w sprawie przyjęcia informacji o wykonaniu planu finansowego wydzielonych rachunków 

środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego; 

7.2. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2023-2038. 

8. Sprawy różne: 

8.1. Ponowne przeanalizowanie pisma o udzielenie wsparcia na budowę Pomnika Narodowej 

Pamięci Ziemi Dobrzyńskiej w Oborach (pismo Pana Jana Krzysztofa Ardanowskiego – Posła 

na Sejm RP); 

8.2. Samorządowy Lider Edukacji – informacja o przyznaniu certyfikatu ,,Samorządowy Lider 

Edukacji 2023” oraz zaproszenie na Galę; 

8.3. Pan Sebastian Skuza – Sekretarz Stanu Ministerstwa Finansów – informacja o środkach 

Funduszu Pomocy; 

8.4. Pan Michał Schmidt – Kierownik Pracowni Projektowej Lafrentz Polska Sp. z o.o. – 

prośba o zaopiniowanie wariantów przebiegu obwodnicy Kowalewa Pomorskiego; 

8.5. Pan Mariusz Piątkowski – Burmistrz Miasta Golubia-Dobrzynia – pismo w sprawie 

zabezpieczenia terenu Domu Pomocy Społecznej w Golubiu-Dobrzyniu przed zalewaniem; 

8.6. Wojewoda Kujawsko-Pomorski - zwiększenie planu dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc 

społeczna; 

8.7. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – zwiększenie planu dotacji celowych w dz. 801 – Oświata 

i wychowanie oraz z dz. 852 – Pomoc społeczna; 

8.8. Pani Katarzyna Rejmanowska – Dyrektor Powiatowej Placówki Opiekuńczo-



Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu – informacja 

o zmniejszeniu stawki dla nowozatrudnionego pracownika; 

8.9. Pani Karolina Kowalska – Kierownik Biura Rady Powiatu – odpowiedź w sprawie 

wniosku o wykonanie nawierzchni asfaltowej; 

8.10. Pan Andrzej Okruciński – Wójt Gminy Ciechocin – projekt studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Ciechocin wraz z prognozą oddziaływania 

na środowisko; 

8.11. Pan Mariusz Piątkowski – Burmistrz Miasta Golubia-Dobrzynia – prośba o 

przyłączenie się do protestu przeciwko budowie linii kolejowej przez miasto Golub-Dobrzyń; 

8.12. Artykuł z Serwisu Samorządowego PAP – restrukturyzacja finansów szpitali 

powiatowych. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad.4. 

 Przewodniczący zaproponował, aby protokół z 158. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego, które zostało przeprowadzone w dniu 29 marca 2023 r. został przyjęty bez 

odczytywania.  

 Protokół z 158. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego został przyjęty 

jednogłośnie bez odczytywania.  

 

Ad.5. 

 Przewodniczący Zarządu poprosił Pana Mariusza Trojanowskiego Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu o przedstawienie zgłoszonej przez Burmistrza Miasta Golubia-

Dobrzynia potrzebie remontu chodnika przy ulicy Sokołowskiej w Golubiu-Dobrzyniu.  

Pan Mariusz Trojanowski poinformował, że rozmawiał z pracownikami Urzędu Miasta 

Golubia-Dobrzynia. Przypomniał, że kwestia remontu ulicy Sokołowskiej wraz z budową chodnika 

wzdłuż tej ulicy była poruszana na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji Rady Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego około rok temu. Dodał, że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami remonty 

dróg powiatowych oraz budowa chodników odbywają się według ustalonego wcześniej 

harmonogramu. Pan Trojanowski wspomniał, że ulica Sokołowska wraz z chodnikiem ujęta jest w 

przedmiotowym harmonogramie. Nadmienił, że widzi potrzebę modernizacji.  

 Pani Danuta Malecka potwierdziła fakt omawiania kwestii ulicy Sokołowskiej na posiedzeniu 

komisji.  

 Przewodniczący Zarządu podziękował Panu Trojanowskiemu za omówienie tematu. O 14.20 

Pan Mariusz Trojanowski opuścił posiedzenie.  

 Do Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia zostanie przygotowana odpowiedź, w której 

poinformujemy o fakcie poruszenia tematu ulicy Sokołowskiej na wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Powiatu. Ponadto zostanie przekazana informacja, że remonty dróg powiatowych oraz budowa 

chodników odbywają się według ustalonego wcześniej harmonogramu a ulica Sokołowska wraz z 

chodnikiem jest do niego wpisana.  

 

Ad.6.1.   

 Zarząd Powiatu nie wnosząc uwag, zapoznał się z projektem uchwały Rady Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Golubiu-Dobrzyniu o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego za rok 2022. 

 

Ad.6.2.   

 Zarząd Powiatu nie wnosząc uwag, zapoznał się z projektem uchwały Rady Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie obrony imienia św. Jana Pawła II. 

 

Ad.7.1.   



 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie przyjęcia informacji o wykonaniu 

planu finansowego wydzielonych rachunków środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

 

Ad.7.2.   

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2023-2038. 

 

Ad.8.1.   

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pana Jana Krzysztofa Ardanowskiego Posła na Sejm 

RP Podstarszego Kurkowego Bractwa Strzeleckiego Ziemi Dobrzyńskiej, w którym zwrócono się z 

prośbą o wsparcie finansowe na budowę Pomnika Pamięci Narodowej Ziemi Dobrzyńskiej w 

Oborach.  

 Z uwagi na brak środków w budżecie powiatu, które mogłyby zostać przeznaczone na 

powyższy cel, Zarząd Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego nie ma możliwości udzielenia wsparcia 

finansowego. 
 

Ad.8.2. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem w sprawie certyfikatu ,,Samorządowy Lider Edukacji 

2023” oraz zaproszeniem na Galę. 

 

Ad.8.3. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pana Sebastiana Skuzy – Sekretarza Stanu 

Ministerstwa Finansów, w którym przekazano informację o środkach z Funduszu Pomocy.  

 

Ad.8.4. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował wariant 3-2 przebiegu obwodnicy Kowalewa 

Pomorskiego.  

 

Ad.8.5. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie 

uregulowania stosunków wodnych na terenach zlokalizowanych za Domem Pomocy Społecznej w 

Golubiu-Dobrzyniu. Sprawa została przekazana do realizacji Wydziałowi Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska w porozumieniu z Wydziałem Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami. 

Pani Sekretarz powiedziała, że porozmawia z kierownikami wydziałów. 

 

Ad.8.6. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc społeczna.  

 

Ad.8.7. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 801 – Oświata i wychowanie.  

 

Ad.8.8. 

 Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zatrudnienie pracownika na umowę zlecenie w wymiarze 8 

godzin miesięcznie w Powiatowej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Specjalistyczno-

Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

Ad.8.9. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 

Infrastruktury i Rozwoju, w którym w nawiązaniu do wniosku o wykonanie nawierzchni asfaltowej na 

drodze Szafarnia-Płonko-Płonne Komisja potwierdziła potrzebę w zakresie modernizacji drogi 

powiatowej. Jednakże prace prowadzone są według ustalonego harmonogramu modernizacji dróg 



powiatowych. Ewentualne jego rozszerzenie o kolejne odcinki nastąpi dopiero po zrealizowaniu 

wpisanych już w nim zadań. 

 Zarząd Powiatu przyjmuje stanowisko, takie jak Komisja.  

 

Ad.8.10. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Ciechocin wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.  

 

Ad.8.11. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pana Mariusza Piątkowskiego Burmistrza Miasta 

Golubia-Dobrzynia, w którym zwrócono się z prośbą o przyłączenie się do protestu przeciwko 

budowie jakiejkolwiek linii kolejowej przez miasto Golub-Dobrzyń. 

Zarząd Powiatu wyraził stanowisko, że jest za rozwojem państwa ale nie może się to 

odbywać kosztem infrastruktury i miejsc rozwojowych miasta. Wstępne warianty linii kolejowych 

przebiegają przez tereny bliskiego sąsiedztwa Szpitala Powiatowego w Golubiu-Dobrzyniu, 

oczyszczalnia ścieków i ujęcie wody oraz terenów infrastruktury mieszkaniowej. Zarząd Powiatu 

zwróci się do Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Infrastruktury i Rozwoju w celu 

wypracowania opinii na posiedzeniu komisji. 

 
Ad.8.12. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z artykułem Serwisu Samorządowego PAP ,,Starostowie apelują 

do rządu o restrukturyzację finansów szpitali powiatowych”.  

 

Ad.9. 

Przewodniczący Zarządu zapytał, czy ktoś z obecnych zgłasza wnioski. Wniosków nie 

zgłoszono. 

 

Przewodniczący Zarządu podjął decyzję o zakończeniu posiedzenia. 

 

Ad. 10.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zakończyło się o 1445. 

 

Przewodniczący Zarządu –  Franciszek Gutowski  ……………………………… 

Wicestarosta           - Danuta Malecka   ……………………………… 

Członek Zarządu    - Roman Mirowski   ……………………………… 

Członek Zarządu     - Jacek Foksiński   ……………………………… 

Członek Zarządu        - Danuta Brzoskowska   ……………………………… 

 

 

 

 
 
 

 
 

Sporządziła: Emilia Pęcak 

Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych 

 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz 

Inspektor Ochrony Danych 


